
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes et foreløbigt svar på spørgsmål nr. 170 af 17. december 2021 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Uffe Mikkelsen 

  

14. januar 2022 
J.nr. 2022 - 21 

 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 170

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor stort skatteprovenu vil det indbringe, hvis man hæver den effektive ejendomsværdi-

skat i hovedstadskommunerne, så den er på niveau med resten af landet? 

 

Svar 

Svaret kræver omfattende beregninger, som desværre gør, at det ikke er muligt at udar-

bejde et endeligt svar inden for tidsfristen. Et endeligt svar forventes oversendt medio fe-

bruar. 
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